

Date: 10 September 2024

التاريخ: 10 سبتمبر 2024م

The Issuance of Unsecured, Subordinated and Perpetual Bonds.

Taageer Finance Company S.A.O.G. ("Taageer Finance") would like to inform the Muscat Stock Exchange ("MSX") and the investors' community that it has received the approval of Financial Services Authority ("FSA"), (pursuant to FSA Decision no. 2024/52/خ dated 9 September 2024) in relation to its Prospectus inviting subscription on private placement basis for unsecured, subordinated and perpetual bonds to be issued by Taageer Finance at a price OMR 1 per Bond, aggregating up to OMR 15,000,000 with a Greenshoe Option to increase the issue up to OMR 25,000,000 ("Bonds").

The approved prospectus will be available for reference on the MSX website.

The offer period will commence from 16th of September and will close on 26th of September 2024.

إصدار سندات غير مضمونة وثانوية ودائمة.

تود شركة تأجير للتمويل ش.م.ع.ع ("تأجير للتمويل") إفادة بورصة مسقط ("بورصة مسقط") ومجتمع المستثمرين أنها قد إستلمت موافقة هيئة الخدمات المالية ("هيئة الخدمات المالية") وفقاً لقرار هيئة الخدمات المالية رقم خ/2024/52 بتاريخ 09 سبتمبر 2024م) (المتعلق بنشرة إصدار تأجير للتمويل التي دعت بموجبها للإكتتاب على أساس الإكتتاب الخاص في سندات غير مضمونة وثانوية ودائمة يتم إصدارها من قبل تأجير للتمويل بسعر =/1 ر.ع للسند وبإجمالي مبلغ =/15,000,000 ر.ع مع خيار لزيادة الحجم إلى =/25,000,000 ("السندات").

ستكون نشرة الإصدار متوفرة بالموقع الإلكتروني لبورصة مسقط لأغراض الرجوع إليها.

تبدأ فترة الطرح إعتباراً من 16 سبتمبر وتنتهي بتاريخ 26 سبتمبر 2024م.

شاهين بن محمد بن أحمد البلوشي

Shahin Mohammed Ahmed Al Balushi

الرئيس التنفيذي

Chief Executive Officer



ص.ب. ٢٠٠، الرمز البريدي ١٣٦، مسقط جراندي مول، مسقط - هاتف: ٢٤٨٣٩٩٩٩ (+٩٦٨)، فاكس: ٢٤٤٨٨٢٥٤ (+٩٦٨)

P.O. Box 200, Postal Code 136, MGM, Sultanate of Oman. Head Office - Tel: (+968) 24839999, Fax: (+968) 24488254